
 

 

《個人資料收集聲明》確認書 

 

 

為使客戶可於日後第一時間收到本公司之最新推廣計劃及優惠資訊(例如佣金折扣、免費投資講座及

有獎遊戲等)，客戶需要向本集團表示同意《個人資料收集聲明》內有關使用閣下資料擬作出的直接

促銷。如閣下反對有關安排，則本公司於日後推出任何形式的優惠計劃時，將不會主動通知閣下。注

意閣下即使同意有關安排，本集團亦不會將閣下任何個人資料出售予本集團業務無關連的第三者或

機構。請閣下於下方同意之方格內加上「✓」號（如果反對有關安排，則留空），然後簽署，以表

示同意或反對接受本公司之推廣通知及擬作出的直接促銷。 

 

□ 本人/吾等同意貴集團使用本人/吾等的個人資料於擬作出的直接促銷。(包括但不限於透過

電郵/電話/郵寄通知閣下最新之優惠詳情) 

 

客戶簽署 

 

 

 

 
 

客戶姓名：      

賬戶號碼：      

簽署日期：  年 月 日 

 

 

 

 

 

 

 
Signature checked by Input by Checked by 

   



 

 

Acknowledgement in respect of 
“Personal Information Collection Statement” 

 

 

In order to receive promotions or discount information from the Group (e.g. discount on commission, 

free investment seminar and lucky draw, etc.), client has to indicate to the Group that he/she accept to 

the intended use of his/her personal data in direct marketing as stated in the “Personal Information 

Collection Statement”. If you object such arrangement, the Group would not actively notify you of any 

kind of promotion plans that launch by the Group in the future. Kindly be noted that even if you accept 

such arrangement, the Group would not sell any of your personal data to parties or entities that have 

no connection with the business of the Group. Please indicate your acceptance to the Group’s 

promotion notifications and intended direct marketing by ticking the box for acceptance and signing. 

(please leave the box blank and sign if you object) 

 

 
□ I/We accept the intended use of my/our personal data by the Group in direct marketing. 
(including but not limited to notify you of the latest promotions via email/phone/mail) 
 
 

 
Signed by Client 
 
 
 
 
 
 
 

Name of Client:    

Account No.:    
Date:  yyyy  mm  dd 
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